
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Σάββατο, 6 Απριλίου 2024 

 
 
Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία 
 
Θέμα: «Εξαίρεση του νομού Ευβοίας από την ένταξη νέων Δήμων στο 
πρόγραμμα σχολικών γευμάτων»  
 
Σε συνέχεια των με αρ. πρωτ. 1417/13-03-2024 και 1446/13-03-2024 
αναφορών μας προς το Υπουργείο και των 203Υ/04-04-2024 και 204Υ/0404-
2024 αντίστοιχων απαντήσεων, σας γνωρίζουμε ότι οι μόνοι Δήμοι στο νομό 
Ευβοίας που έχουν ενταχθεί στο πρόγραμμα σχολικών γευμάτων είναι ο 
Δήμος Χαλκιδέων και ο Δήμος Κύμης-Αλιβερίου. Και ενώ στη συνέχεια 
εντάχθηκαν άλλοι 20 Δήμοι στο πρόγραμμα, δεν συμπεριλήφθηκε όμως 
κανένας άλλος Δήμος της Εύβοιας. 
 
Αναφέρουμε ότι ο νομός Ευβοίας ακόμη προσπαθεί να ανασυγκροτηθεί και να 
ανακάμψει από την κακοκαιρία «Θάλεια» το 2020, τις καταστροφικές 
πυρκαγιές του 2021, από την κακοκαιρία «Daniel» και την κακοκαιρία «Elias» 
το 2023, οι οποίες αποδεδειγμένα δημιούργησαν εκτεταμένες καταστροφές, 
που σε συνδυασμό με την οικονομική και ενεργειακή κρίση, οδήγησαν σε 
μεγάλη ανεργία και σε δυσκολία πολλών πολιτών να καλύψουν τις βασικές 
ανάγκες των οικογενειών τους. 
 
Επειδή ο νομός Ευβοίας χρειάζεται έντονη κρατικής παρέμβασης για την 
κάλυψη των ευάλωτων παιδιών από το πρόγραμμα σχολικών γευμάτων, 
 
Επειδή το ζήτημα της σίτισης δεν είναι ευκαιριακό και θα πρέπει να 
αντιμετωπιστεί με όρους καθολικότητας και μόνιμης παροχής προς όλους τους 
μαθητές, 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάσθε, κα Υπουργέ 
 
 

1. Γιατί δεν έχουν συμπεριληφθεί άλλοι Δήμοι του νομού Ευβοίας στο 
πρόγραμμα των σχολικών γευμάτων, ενώ έχει πληγεί από συνεχείς 
καταστροφές και οι ανάγκες είναι αυξημένες, και ενώ 10 από τους 20 
νέους Δήμους που εντάχθηκαν είναι πληγέντες από τις κακοκαιρίες του 
περασμένου Σεπτεμβρίου; 

 
2. Σκοπεύετε να διορθώσετε την συγκεκριμένη αδικία και τον 

αδικαιολόγητο αποκλεισμό σχολείων των Δήμων του Νομού μας από το 
πρόγραμμα και με ποιο χρονοδιάγραμμα; 

 
 
Η ερωτώσα βουλευτής 

                         
 Καζάνη Αικατερίνη 

                                             
 




